
Generalforsamling 21.2.23 – referat  

 

Ordinær generalforsamling 2023 i Halforeningen KFUM Tennis i ’Huset’ 
  
Tirsdag den 21. februar 2023 i forlængelse af generalforsamlingen i KFUM Tennis, som indledtes kl. 18.00. 
 
Til stede fra bestyrelsen: Peter Kjærgaard (KK), Henrik Stage (HS), Henrik Dahl (HD) 

Sportschef: Thomas Skouboe (TS) 

Administration og regnskab: Eva Sehested (ES) 

Generalforsamlingen blev afholdt i ”huset” på Nøkkerosevej 

Dagsorden og referat: 
  
A. Valg af dirigent: HS var dirigent. HD tog referat  

B. Fremlæggelse af regnskab for 2022, til godkendelse: HS fremlagde regnskabet som ser 
fornuftigt ud. Forventningen er at 2023 bliver første år med sorte tal.  

C. Behandling af indkomne forslag (sendes ifølge vedtægterne til formanden senest otte dage 
før generalforsamlingen) Ingen indkomne forslag 

D. Valg til bestyrelsen 
Joachim Dissing Andersen ønsker at udtræde. Bestyrelsen foreslår Klaus Groth-Andersen som hans 
afløser. Forslaget blev godkendt.  

E.  Valg af revisor: Peter Arildsen blev valgt som revisor 

F. Eventuelt 

Spørgsmål: Bliver banerne billigere, når lånet er betalt? Svar: Måske. Svært at sige. Nyt gulv efter 
12 år og andet vedligehold vil komme. 

Det er mærkeligt, at det kan være billigere med Wannasport, hvis man tager en ekstern gæst med. 
Sportschefen var enig. Det blev besluttet, at gæstefee’et i klubben sættes passende ned. 


